

Title (en)

Engraved jewellery ring and method for its engraving.

Title (de)

Gravierter Schmuckring und Verfahren für die Gravierung.

Title (fr)

Anneau de bijouterie grave et procédé de sa gravure.

Publication

EP 0070745 A1 19830126 (FR)

Application

EP 82400813 A 19820504

Priority

FR 8113962 A 19810717

Abstract (en)

Each motif of the decoration comprises a central zone (Z1) cut in the shape of a star and a peripheral zone (Z2) also cut preferably in the shape of a star. The star of the central zone is produced by milling, making an annular hollow (C1) delimiting a central projection (S1) with a circular base and by making crosswise diametrical grooves (C2) using a tool with a triangular profile rotating about a horizontal axis (O) located perpendicular to the centre of the said projection (S1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Chaque motif du décor comporte une zone centrale (Z1) taillée en étoile et une zone périphérique (Z2) également taillée de préférence en étoile. L'étoile de la zone centrale est obtenue par fraisage en pratiquant une creusement (C1) annulaire délimitant une saillie (S1) centrale à base circulaire et en faisant des saignées diamétrales (C2) croisées au moyen d'un outil à profil triangulaire tournant autour d'une axe horizontal (O) situé à l'aplomb du centre de ladite saillie (S1).

IPC 1-7

A44C 9/00; A44C 27/00

IPC 8 full level

A44C 9/00 (2006.01); **A44C 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 9/00 (2013.01); **A44C 27/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 485345 A 19171228 - EMILE LACHEZ [FR], et al
- [AD] US 1675715 A 19280703 - DANIEL LIFTIN

Cited by

CN1311767C; EP1346658A3; WO2024130498A1; WO2014011124A1; US7140200B2; US6862898B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0070745 A1 19830126; FR 2509589 A1 19830121; FR 2509589 B1 19831216

DOCDB simple family (application)

EP 82400813 A 19820504; FR 8113962 A 19810717